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ZAPISNIK  

8. redne seje Mladinske komisije Gasilske zveze Slovenska Bistrica, ki je potekala v sredo, 10. 11. 

2021, ob 18. uri v prostorih GZSB.  

 

Dnevni red:  

1. Otvoritev in pozdrav 

2. Pregled in potrditev zapisnika 7. seje mladinske komisije 

3. Poročilo iz seje Mladinske komisije Podravske regije in aktualne informacije 

4. Razno 

Prisotni: 

Andrej Suvalj (PGD Laporje), Anita Naveršnik (PGD Šmartno na Pohorju), Rok Rutnik (PGD Zgornja 

Bistrica), Lavra Slatenšek (PGD Poljčane), Boštjan Senekovič (PGD Spodnja Polskava), Nejc Leskovar 
(PGD Videž), Franc Ačko (predsednik GZ), Miha Fridih (PGD Kebelj), Maja Pliberšek (PGD Pragersko), 
Dušan Leskovar (PGD Tinje), Suzana Ramšak (PGD Oplotnica), David Prelog (poveljnik GZ). 

1. Otvoritev in pozdrav 

Suzana pozdravi vse navzoče. Poda predlog dnevnega reda. 
 

2. Pregled in potrditev zapisnika 7. seje mladinske komisije 

Suzana pove, da smo 7. sejo imeli 4. 2. 2020. Pregledali smo novosti na področju kviza, orientacije 

in temeljnih programov usposabljanja mladih gasilcev. Določili smo tri datume za ligaško 
tekmovanje, se dogovorili glede malic in da bomo za lige imeli časovnico. Predstavili smo različne 
lokacije za letovanja in se dogovorili, da bomo letovali v taboru Mladih Mojca Dolenjske Toplice, 

začeli smo tudi z zbiranjem prijav društev.  
 

3. Poročilo iz seje Mladinske komisije Podravske regije in aktualne informacije 

Laura pove, da je bil planiran posvet za mentorje na Boču, kot spodbuda in motivacija za nadaljnje 
delo z mladini, vendar zaradi situacije s korono tega ne bo v izvedbi. Je pa plan, da se izvede takoj, 

ko bodo okoliščine to dopuščale.  

V letu 2022 je v planu mladinska Olimpijada, in sicer od 17.6.-24.6.2022 na stadionu Kladivar v Celju. 

Treningi z mladino se bodo izvajali v Šentjurju. Zaželeni so 3 mentorji iz GZ Slovenska Bistrica pri 
organizaciji in izvedbi Olimpijade. Suzana se je javila za pomoč, pozvani so še ostali.  

Plan za leto 2022 je tudi izvedba kviza in orientacije. Verjetno bo kviz organiziran virtualno kot tudi 

letošnje leto, za orientacijo pa se bomo prilagodili glede na takratne razmere.  

Do 31.10. je bila možna prijava na razpis, če se je v posameznih društvih organiziral kak dogodek, ki 
je vključeval spanje v društvu. Možno bo tudi sofinanciranje za nabavo orodja v društvih za namene 
tekmovanj in vaj. 
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Lavra pove tudi, da je na regiji še nekaj neporabljenega denarja iz mladinskega fonda in da mora 
vsaka zveza predlagati, kako bi se denar porabil.   

SKLEP 1: MK GZSB predlaga, da se denar porabi kot sofinanciranje za letovanja.  

 

4. Razno 

Suzana povpraša vse mentorje kako so v letu delovali z mladino, ali so bila izvedene vaje, srečanja 
ali kakršnekoli aktivnosti. Po večini v društvih vaj ni bilo, z izjemo kak piknik in obdarovanje ob 
božiču. Predsednik poda, da je operativa delovala normalno, prav tako so se izvajala izobraževanja 
in ostale aktivnosti vendar v manjšem obsegu. Pove še, da je bil prisoten na Plenumi in pohvalil našo 
zvezo, da je zelo aktivna in deluje uspešno na tekmovanjih. 

Suzana predlaga, da se denar, ki je bil lansko leto nemenjem mladini porabi za nakup družabnih iger 
po posameznih društvih, del pa tudi za namene letovanja. 

Dogovorimo se, da bomo plan dela podali v januarju, bodisi preko emaila ali če bo možno, v živo.  

SKLEP 2: Denar, ki je namenjen MK GZSB, se prenese v drugo leto. Del denarja se porabi za nakup 

družabnih iger oziroma športnih pripomočkov za vsako društvo, kot spodbuda za delo. 

 

Seje se je zaključila ob 19. uri. 

Zapisala: Maja Pliberšek 

Predsednica MK Slovenska Bistrica: Suzana Ramšak 

 


